
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1150
På baggrund af artiklen ”Nødråb fra naboer til voldscafé: myndighederne er li-
geglade” lagt på politiken.dk den 15/9 2012, mener ministeren da, at beboer-
ne har fået en korrekt behandling af Københavns politi? (se: http://politiken.dk/
indland/ECE1754706/noedraab-fra-naboer-til-voldscaf-myndighederne-er-li-
geglade/)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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